
 

 

Aan: Het college van Burgemeester en Wethouders  
van de gemeente Breda  
per mail verzonden  
 
Datum: 19-08-2014 
 
 
Betreft: Vragen ex. artikel 41 RvO omtrent experimenten met slimme verlichting 
in Breda   
 
 
 
Geacht college, 
 
In de uitzending van EenVandaag van maandag 18 augustus was er een item 
over slimme lantaarnpalen te zien 
(http://www.eenvandaag.nl/binnenland/52630/de_crisis_de_baas_slimme_straa
tlantaarns) . De lantaarnpalen bevatten een sensor die zorgt dat het licht wordt 
aangepast aan de weggebruikers. Zijn er geen personen of verkeer, dan dimt de 
verlichting. Zijn ze er wel, dan licht de verlichting tijdig op, zodat alles goed 
zichtbaar is. Uit onderzoek is gebleken dat de inzet van deze verlichting zorgt 
voor minder lichtvervuiling, een lager energieverbruik, minder 
onderhoudskosten; kortom een lagere belasting van het milieu. De kosten voor 
deze sensoren kunnen binnen een aantal jaren worden terugverdiend. 
Verschillende andere Nederlandse gemeenten hebben al succesvolle proeven 
hiermee uitgevoerd. Slimme straatlantaarns zijn beter voor het milieu én voor 
onze portemonnee. 
 
GroenLinks Breda zet zich al jaren in voor een duurzaam Breda en heeft daarom 
de volgende vragen aan het college: 
 

1. Bent u op de hoogte van deze uitvinding van slimme verlichting? 
2. Bent u het met ons eens dat de toepassing van dit soort verlichting 

bijdraagt aan het behalen van de Bredase duurzaamheidsdoelstellingen? 
3. Bent u bereid om deze of andere innovatieve vormen van verlichting ook 

in te zetten in Breda, bijvoorbeeld bij het plaatsen of vervangen van 
straatverlichting? 

 
 

Namens de fractie van GroenLinks Breda,  
 
 
 
M.J.L. Scheifes 
M. Tecklenburg 
 

 

 

 


